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Hanadi Gharaibeh is a media development expert with around fourteen years of experience in media development management. She worked as associate project officer at UNESCO Amman Office between 2015 to 2020. Hanadi has supported and managed several media projects in Jordan and the MENA. Between 2006 and 2013, she supported the establishment and expansion of Arab Reporters for Investigative journalism (ARIJ), the first and leading media organization in the region dedicated to promoting investigative journalism in Arab newsrooms. following that, she moved to Journalists for Human Rights to manage the pilot phase for a national project, in partnership with Jordan Media Institute, that aimed at empowering Jordanian journalists with skills to cover human rights stories using data journalism techniques and skills. She also supported the expansion of children’s education project and in 2015, she co-founded the Jordanian association Tajalla for Music and Arts. 
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هنادي غرايبة خبيرة في مجال تنمية وسائل الإعلام بخبرة تقارب 14 سنة. عملت مسؤولة مشاريع في مكتب اليونسكو في عمان منذ عام 2015  ولغاية 2020. قامت هنادي بدعم وإدارة العديد من المشاريع الإعلامية في الأردن ومنطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا. ساهمت في تأسيس وانتشار مؤسسة إعلاميون من أجل صحافة استقصائية عربية (أريج)، المنظمة الإعلامية الأولى والرائدة في المنطقة التي تسعى لتعزيز الصحافة الاستقصائية في غرف الأخبار العربية، وذلك في الأعوام من 2006 إلى 2013.
في عام 2014، انتقلت للعمل في مؤسسة صحافيون من أجل حقوق الإنسان إدارة المرحلة التجريبية لمشروع وطني بالشراكة مع معهد الإعلام الأردني بهدف تمكين الصحفيين الأردنيين بمهارات تغطية قصص حقوق الإنسان باستخدام تقنيات ومهارات صحافة البيانات. ساهمت في تأسيس وإطلاق مشروع في تعليم القراءة للأطفال وفي 2015 ساهمت في تأسيس جمعية تجلى للموسيقى والفنون الأردنية. 
